

Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag 13. januar 2026 kl. 19.00-21.00

Deltagere: Tenna Røn Gabba, Kathrine Beldring, Hanne Bisgaard, Jakob Ljungberg og Anja Fjorback

Suppleanter:

Afbud:

Referent: Jakob Ljungberg

1. Besøg af juniorrepræsentanterne

Velkomstfolder (endelig godkendelse)

Godkendt. Hanne sørger for logo i bedre opløsning. Folderen færdiggøres, printes i et antal eksemplarer og lægges på hjemmeside. Ansvar: Juniorudvalget og Tenna.

Bag om folderen (retningslinjer for modtagelse af nye)

Godkendt. Ansvar: Juniorudvalget + Tenna.

Nummersystem (bokse, skabe, høpladser, foderrum)

Godkendt. Ift. nummersystem koordineres med Annetina og Annie. Vi ønsker numre på bokse, pladser i madkassen, skab og wrap-poser. Ansvar: Juniorudvalget + Tenna.

Åbent hus

- Datoer (2 forskellige) datoer: 24. maj eller 31. maj (helst 31. maj)

Vi aftalte, at vi afholder åbent hus søndag 24. maj. Ansvar: Juniorudvalget.

Staldhold

- Forslag til fordeling fremadrettet
- Systemer - vigtigt (afkrydsning)

Vi printer overblik over staldholdsopgaver, så vi bedre kan sikre, at opgaverne bliver løst. Ansvar: Jakob

Forslag om årshjul

- Større arrangementer bliver sendt ud ved årsskiftet

Vi bakker op om ideen med et årshjul, hvor stævner, arbejdsdage, fold dage, generalforsamling, julefrokost m.v. Den lægges på hjemmesiden. Ansvar: Juniorudvalget og Hanne.

Ryttermærker for rideskole

- Flere fra rideskolen vil gerne have teori.
- Giver sikkerhed og sammenhold.
- Unge kan stå for undervisningen

Vi bakker op om initiativet. Ansvar: Juniorudvalget

Støtte til ridelejer

- Støtte til at afholde ridelejren
- Hjælp til at melde ud
- Dagslejr til rideskole

Vi bakker op om initiativet. Der arbejdes med deltagerbetaling, der dækker udgifterne. Ansvar: Juniorudvalget

Sponsorpenge til åbent hus

- Blomster
- Kæphestespring

Vi godkendte, at sponsorpengene til åbent hus bruges til falske blomster og til kæphest-stævne. Ansvar: Juniorudvalget

2. Godkendelse af dagsorden

Godkendt.

3. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøder 29. december 2025

Bilag: Referat fra bestyrelsesmøde er i Drev

Intet at bemærke.

4. Budget 2026 (Hanne)

Vi gennemgik tilrettet forslag til budget for 2026. Hanne noterer ændringer og færdiggør budgettet til drøftelse på generalforsamlingen.

Vi arbejder med en fastholdelse af kontingentstørrelser og at der ikke indføres et udmugningstillæg på 500 kr. pr. måned.

Der afholdes et virtuelt møde med Helle mandag 19. januar med henblik på at afslutte årsregnskab og forberede budget 2026. Hanne, Jakob og Tenna deltager.

Hanne aftaler gennemgang af årsregnskabet af vores interne revisorer primo februar, så et revideret årsregnskab kan udsendes til generalforsamlingen.

Der planlægges et staldmøde med henblik på at gennemgå basisbudget forud for generalforsamlingen, så alle har mulighed for at forstå økonomien i HiRi. Jakob indkalder og står for gennemgangen.

5. Forberedelse af generalforsamling 2026 (Jakob)

Planlagt til torsdag 19. februar 2026

Jakob indkalder til generalforsamlingen.

De modtagne forslag lægges frem til generalforsamlingen.

Årsregnskab og budget 2026 færdiggøres. Ansvar: Hanne.

Vi talte om ønsker ift. at stoppe eller fortsætte i bestyrelsen.

6. Opgaver og opgaveansvar (Jakob)

Opfølgning på workshop

Bilag til punktet findes i Drev

Tenna overtager opgaven som boksansvarlig.

Kathrine tager sig af foldene alene.

Oversigten sendes ud til stalden for at efterlyse folk til de manglende opgaver.

7. Undervisning privat og rideskolen (Kathrine)

Rikke holder en pause, da der pt. ikke er nok opbakning.

Der er mulighed for at afholde et kursus med Rebecca Sørig. Kathrine har dialog med Heidi.

8. Spring- og bomtræning (Jakob)

Opsamling på dialogmøder og efterfølgende kommentarer, status på springunderviser

Bilag til punktet findes i Drev

Drøftet. Vi kører med modellen men fastholder tid som i dag.

Der longeres ikke i springtiden, men der kan longeres udenfor springtider (jf. nugældende regler).

Rebecca, Eva og Lisa vil gerne stå for undervisning indtil der er fundet en fast. Det er vi ok med.

Anja arrangerer et springkursus med en mulig kommende springunderviser.

9. Parter (Kathrine)

Drøftet. Det er svært at finde parter til alle heste og det er svært at dække alle opgaver. Der er partsmøde 14. januar.

Aftale med Zoe udløber 1. april. Aftalen forlænges ikke.

Vi aftalte, at der kan laves aftale med Camilla (rideskoleunderviser) om at ride elevskoleheste op.

10. Hvad må man tage med når man flytter (Tenna)

Det skrives ind, at når man forlader HiRi, mister man retten til hør/wrap, foder og smuld uanset at man har betalt herfor. Jakob ansvarlig.

11. Oprydning (Tenna)

Drøftet behovet for fortsat fokus på løbende oprydning. Tenna bringer det op på staldmødet.

12. Arbejdsdage 2026 (Jakob)

Vi finder datoer for arbejdsdage

Juniorudvalget har opgaven med at finde konkrete datoer.

13. Tidspunkt for næste møde

Vi aftaler tidspunkt for næste bestyrelsesmøde.

Næste møde aftales til tirsdag 3. februar kl. 19.00.

14. Eventuelt

Intet at bemærke.